
Dok.nr. 31018-15
Sag 13/16529

Opsamling fra høringsmøde den 4. marts 2015 vedrørende etablering af Fællesorgan 
for skolebestyrelsesformænd ved Varde kommunes skoler 

Deltagende skolebestyrelsesrepræsentanter:  

 Bent Jensen, bestyrelsesformand v. Ølgod Skole 
 Rikke M. Petersen, næstformand v. Ansager Skole 
 Morten Andersen, bestyrelsesformand Næsbjerg Skole 
 Dorthe M. Poulsen, bestyrelsesformand Blåbjergskolen 
 Bjarne Tarp, bestyrelsesformand Nordenskov Skole 
 Søren Andersen, bestyrelsesformand Sct. Jacobi Skole 
 Tonny Lauridsen, bestyrelsesformand, Janderup Skole 
 John Bonde, bestyrelsesformand Thorstrup Skole 

Høringsinput/tilkendegivelse fra bestyrelsesrepræsentanter ved mødet: 

 Brugervinklen styrkes. 
 Det er positivt med et sådant organ med bred repræsentation fra alle skolebestyrelser og 

udvalget for Børn og Undervisning. Der bliver mulighed for at komme op i helikopteren. 
 Man kan blive styrket i rollen som bestyrelsesformænd ved at mødes med hinanden. 
 Fællesorganet har manglet. Tidligere kunne der kun sendes respons tilbage til politikerne via 

skolelederen, og det har nok hæmmet lidt. Vi har ikke haft mulighed for at diskutere tingene 
i fællesskab. Derfor er det godt med denne mulighed fremover. 

 Det må være en fordel for politikerne og administrationen, da man som bestyrelsesformand 
kommer med noget andet og har en idé om, hvordan en skole skal se ud. 

 Godt at få netværk med de øvrige bestyrelsesformænd – alle har samme opgave og der kan 
så fremover ske sparring på kryds og tværs. 

 Fint med to årlige møder. Det skulle være rigeligt. 
 Det er en fordel at komme tættere på det politiske. Det er positivt med et direkte talerør, så 

tingene kan komme ucensureret frem, og der kan drøftes ting i fortrolighed mellem 
bestyrelsesformænd og politikerne. 

Referent: Louise Raunkjær. 


